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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László

az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi

X OCVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló

10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést -kívánok benyújtani a z

egészségügyért viselt felelősségi kőrében Balog Zoltán miniszter úrhoz

„Milyen állapotban vannak a mentőállomások?”

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A mentőállomások állapota az elmúlt napokban komoly aggodalomra adott okot . Autógumik

mellett tárolt gyógyszerek és orvosi eszközök, a lerobbant mosogatóban fertőtlenített műszerek,

a folyosón szanaszét heverő beteglapok szerepelnek az Index birtokába került fényképeken,

amelyek az Alkotás úton működő állomásról készültek . Bizonyára miniszter úr is egyetért, hog y

a mentőállomások tisztán és rendben tartása elengedhetetlen ahhoz, hogy ezek az állomások be

tudják tölteni a funkciójukat .

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat :



1. Mennyit költenek a mentőállomások takarításra, megyékre lebontva?

2. Hogyan ellenőrzi a Kormány az állomások tisztaságát ?
3. Történt e kiszervezés, mely kőzbeszerzés alapján, mely szolgáltatók nyertek és milyen

összegű pályázatokon és milyen szolgáltatási tartalommal?

4. Mekkora költségvetési forrásra van sz űkség ahhoz, hogy ezt a munkát ne a

szakszemélyzet végezze?

5. Milyen konkrét intézkedéseket terveznek az Alkotás utón m űködő mentőállomás

ügyében?

Tisztelettel várom vála 	 zát !

Budapest, 2018. február f.

országgyűlési képviselő

Dr. Szakács (ászló

országgyűlési képviselő

(MSZP)
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